

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport.

30.—Soumis le rapport du Chef du Département des Incendies, recommandant la promotion du pompier Arthur Fiset, du poste No 5, au grade de Lieutenant, en remplacement du Lieutenant Emile Lefort, promu, ladite promotion devant prendre effet le 16 février 1915.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport.

31.—Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, transmettant une demande de l'ex-Capitaine George Reynolds, pour une police acquittée de \$1,000.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

32.—(25252) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, transmettant la démission du pompier John Larkin, du poste No 4.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'accepter ladite démission.

33.—(25224) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, transmettant le coût des réparations à faire à l'automobile du Chef de District Favreau, par suite d'un accident survenu à la traverse du Grand-Tronc.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Département des Réclamations.

34.—Soumis un rapport du Directeur de l'Assistance Municipale, attirant l'attention du Bureau sur le fait qu'aucune somme n'est portée au budget de 1915, pour le Fonds-Contingent de ce département, considérant qu'il est d'absolue nécessité pour le fonctionnement de ce service qu'un Fonds-Contingent soit mis à sa disposition.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recommander au Conseil qu'une somme de \$400 soit affectée comme Fonds-Contingent du Département de l'Assistance Municipale, ladite somme devant être imputée sur le crédit de \$2,200 votée au budget de 1915 pour "Entretien des Enfants aux Ecoles d'Industrie", (Gouvernement).

35.—(23846) Soumis un rapport du Directeur de l'Assistance Municipale, informant le Bureau qu'il a fait transporter au Refuge Municipal Meurling les 50 lits qui avaient été installés dans le dortoir établi par le comité spécial de "l'Assistance par le Travail", de la Fédération Nationale Saint-Jean-Baptiste, dans l'ancien hôtel de ville de Saint-Louis, laquelle entreprise a prouvé n'être pas un succès.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport, et d'en transmettre copie au Surintendant des Edifices Municipaux pour son information.

36.—(25334) Soumis un rapport du Directeur de l'Assistance Municipale, demandant l'autorisation de prendre des procédures devant la Cour du Recorder contre les personnes responsables des frais d'entretien des personnes suivantes:

Abner Stern, à Shawbridge, jusqu'au 1er mars 1915 .. \$ 63.14

Henri Boucher, à Saint-Vincent de Paul 186.70

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'accorder ladite autorisation.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said report be approved.

30.—Submitted a report from the Chief of the Fire Department, recommending that fireman Arthur Fiset, of No. 5 Station, be promoted to the rank of lieutenant vice lieutenant Emile Lefort, promoted, the said promotion to date from the 16th February 1915.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Sesolved: That said report be approved.

31.—Submitted a report from the Chief of the Fire Department, transmitting an application from ex-captain George Reynolds for a paid-up policy of \$1,000.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Sesolved: That the same be referred to the Law Department for a report.

32.—(25252) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, transmitting the resignation of fireman John Larkin of No. 4 Station.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said resignation be accepted.

33.—(25224) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, transmitting a statement showing the cost of the repairs to be made to District Chief Favreau's automobile, which was damaged through an accident which occurred at the Grand Trunk Railway crossing.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Claims Department.

34.—Submitted a report from the Director of Municipal Assistance, drawing the Board's attention to the fact that no appropriation has been voted in the budget for 1915 for "Contingencies" for his department, and that it is absolutely necessary for the operation of his department that a Contingent Fund be placed at his disposal.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that a sum of \$400 be voted as Contingent Fund for the Municipal Assistance Department, the said sum to be charged against the appropriation of \$2,200 voted in the budget for 1915 for "Maintenance of Children in the Industrial Schools" (Government).

35.—(23846) Submitted a report from the Director of Municipal Assistance, informing the Board that he had the 50 beds which had been installed in the dormitory established by the Special Committee of "l'Assistance par le Travail" of the "Fédération Nationale St-Jean-Baptiste" in the former St. Louis Town Hall, transferred to the Meurling Municipal Refuge, which undertaking of said Committee has not been a success.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said report be approved and that copy of same be transmitted to the Superintendent of Municipal Buildings for his information.

36.—(25334) Submitted a report from the Director of Municipal Assistance, asking that he be authorized to take proceedings before the Recorder's Court against the parties responsible for the cost of maintenance of the following persons:

Abner Stern, at Shawbridge, until the 1st March 1915 \$ 63.14

Henri Boucher, at St. Vincent de Paul 186.70

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said authorization be granted.